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WRZ.0012.5.5.2025 

Protokół nr 12/25 z posiedzenia  

Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej  

Rady Powiatu Wodzisławskiego w dniu 21 maja 2025 roku 

W dniu 21 maja 2025 roku o godzinie 15:00 w sali narad Starostwa Powiatowego 

w Wodzisławiu Śląskim, przy ul. Bogumińskiej 2, odbyło się posiedzenie Komisji Zdrowia 

i Pomocy Społecznej Rady Powiatu Wodzisławskiego.  

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja na temat aktualnej sytuacji Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim. 

4. Sprawozdanie z działalności Zakładu Aktywności Zawodowej Zakładu Usług Pralniczych 

w Wodzisławiu Śląskim za 2024 rok. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Komisji. 

8. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

Ad. 1 

Przewodnicząca Komisji Pani Joanna Rduch-Kaszuba otworzyła obrady posiedzenia Komisji 

i na podstawie listy obecności stwierdziła wymagane quorum.  

W posiedzeniu udział wzięli następujący członkowie Komisji: 

1. Joanna Rduch-Kaszuba  – Przewodnicząca Komisji, 

2. Leszek Bednorz, 

3. Marek Hawel, 

4. Witold Mandrysz.  

 

Nieobecni na posiedzeniu Komisji byli: Wicestarosta Pani Barbara Chrobok oraz 

Wiceprzewodniczący Komisji Pan Marek Tumułka.  

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Dyrektor Medyczny Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim Pan Jacek Czapla, 

2. Główna księgowa Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim Pani Michalina 

Piechaczek, 
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3. Dyrektor Zakładu Aktywności Zawodowej Zakładu Usług Pralniczych w Wodzisławiu 

Śląskim Pan Dezyderiusz Szwagrzak.  

Ad. 2  

Komisja w głosowaniu jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad posiedzenia, przy 

4 głosach za, bez głosów wstrzymujących się, bez głosów przeciwnych i Przewodnicząca 

Komisji Pani Joanna Rduch-Kaszuba przystąpiła do jego realizacji. 

Ad. 3  

Główna Księgowa Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim Pani Michalina Piechaczek 

przedstawiła informację na temat aktualnej sytuacji Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu 

Śląskim. Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Radny Pan Leszek Bednorz zauważył, że z przekazanej informacji wynika, iż na dzień 31 

marca 2025 roku zobowiązania wymagalne wynoszą 9 590 676  zł. Biorąc pod uwagę, że 

łączna wartość zobowiązań krótkoterminowych wynosi prawie 40 000 000 zł, to na dzisiaj 

przekroczono 10 000 000 zł zobowiązań wymagalnych. 

Główna Księgowa Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim Pani Michalina Piechaczek 

potwierdziła słowa Radnego Pana Leszka Bednorza. Dodała, że z uwagi na to, że Szpital nie 

bilansuje się miesięcznie, brakuje pieniędzy. Powiedziała, że zobowiązania wymagalne na 30 

kwietnia 2025 roku stanowią kwotę 12 500 000 zł.  

Radny Pan Leszek Bednorz zauważył, że w takim tempie zobowiązania zwiększają się o około 

3 000 000 zł miesięcznie. 

Główna Księgowa Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim Pani Michalina Piechaczek 

stwierdziła, że trudno powiedzieć jak będzie to wyglądało w przyszłości. Poinformowała, że 

Fundusz przeliczył ryczałt za ubiegły rok, co skutkuje zmniejszeniem przychodów z tytułu 

ryczałtu w miesiącu marcu o 900 000 zł. Zaznaczyła, że przychody te mają charakter zmienny, 

nie są stałe. Poinformowała, że po zakończeniu każdego kwartału Szpital zwraca się 

o wypłatę środków z tytułu nadwykonań świadczeń nielimitowanych. 

Radny Pan Leszek Bednorz zauważył, że ostatnio wypłacono nadwykonanie natomiast wie, że 

część Szpitali miało z tym problem.  

Główna Księgowa Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim Pani Michalina Piechaczek 

dodała, że chodzi o nadwykonania planowane. Wyjaśniła, że planowane to są świadczenia 

endoprotezoplastyki, jednak Szpital nie otrzymał wszystkiego. Poinformowała, że Dyrektor 

podpisał ugody z NFZ. Dodała, że Szpital praktycznie już otrzymał o około 30 000–40 000 zł 

mniej. Wyjaśniła, że wynika to z faktu, iż liczba zrealizowanych nadwykonań była stosunkowo 

niewielka w porównaniu do innych szpitali. 
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Radny Pan Leszek Bednorz odniósł się do kwestii dotyczących pielęgniarek. Zauważył, że 

sprawa została przegrana. Powiedział, że prawdopodobnie złożone zostało odwołanie. 

Zapytał, kiedy realnie wpłynie to finansowo na Szpital. 

Główna Księgowa Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim Pani Michalina Piechaczek 

powiedziała, że kwestia pielęgniarek dotyczy dwóch spraw. Pierwsza sprawa to 

odszkodowanie za nierówne traktowanie. Druga zaś to sprawy wniesione przez pielęgniarki 

z tytułu obniżenia wynagrodzenia z tytułu umowy o pracę. Czyli po prostu te pielęgniarki, 

które miały wyższe wykształcenie, zostały przekwalifikowane do innej grupy. Wyjaśniła, że 

sprawy odnośnie nierównego traktowania i odszkodowania są w toku. Poinformowała, że 

Szpital wygrał sprawę w pierwszej instancji. Dodała, że pielęgniarki, które jeszcze nie były 

procedowane, podwyższyły wartość sporu i przekazały sprawę do drugiej instancji. 

Powiedziała, że prawdopodobnie w tym roku sprawa może się rozwiązać z uwagi na to, że 

instancje już niektórych sądów wydały pewne wyroki na niekorzyść pielęgniarek w tej 

kwestii. Natomiast jeżeli chodzi o kwestie pozwów pielęgniarek z tytułu obniżenia 

wynagrodzenia i wypowiedzenia warunków umowy, to te sprawy Szpital przegrywa. 

Natomiast jest możliwość przedłużenia tej sprawy na wokandzie i złożenia kasacji. Dodała, że 

Szpital aktualnie pracuje nad jej złożeniem.  

Radny Pan Leszek Bednorz stwierdził, że to może nie być kwestia tego roku, a przyszłego.  

Główna Księgowa Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim Pani Michalina Piechaczek 

powiedziała, że może tak być. Natomiast trudno powiedzieć jak sądy będą do tego 

podchodzić.  

Radny Pan Leszek Bednorz odniósł się do planu naprawczego. Zapytał, czy na ten moment 

udało się zrealizować którykolwiek z punktów uznawanych wcześniej za „światełko w tunelu”. 

Dyrektor Medyczny Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim Pan Jacek Czapla 

powiedział, że głównym problemem jest to, że nadal nie dokonała się reforma systemu 

ochrony zdrowia. To co udaje się na bieżąco robić to kwestie organizacyjne, ale to są tak 

naprawdę kosmetyczne cięcia, które nie rozwiązują problemu.  

Główna Księgowa Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim Pani Michalina Piechaczek 

dodała, że widoczny jest spadek kosztów w pogotowiu ratunkowym. Zauważyła, że 

pogotowie obecnie jest rentowne, co jest widoczne w wynikach finansowych. Ponadto 

powiedziała, że Dyrektor podejmuje działania oszczędnościowe w części niemedycznej tj. 

wspomniany transport medyczny.  

Dyrektor Medyczny Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim Pan Jacek Czapla 

potwierdził, że Szpital zrezygnował z usług firmy zewnętrznej i obecnie stara się realizować te 

zadania we własnym zakresie. Innym działaniem jest np. kupno pralki do prania mopów.   
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Główna Księgowa Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim Pani Michalina Piechaczek 

zauważyła, że choć niektóre działania mają na celu oszczędności, to najpierw konieczne jest 

poniesienie określonych wydatków, jednak są one perspektywiczne. Wspomniała również 

o nowych wieloletnich umowach, które Szpital będzie zawierał w zakresie badań 

laboratoryjnych czy diagnostyki, które opiewają na bardzo wysokie kwoty.  

Dyrektor Medyczny Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim Pan Jacek Czapla 

powiedział, że ogłoszono konkurs na diagnostykę obrazową. Wpłynęła jedna oferta, która 

o ponad 20% przekraczała początkowe szacunki. Dodał, że w lipcu przewidziane są ustawowe 

podwyżki wynagrodzeń, a w ślad za nimi zapewne zgłoszą się również pracownicy 

zatrudnieni na umowach cywilnoprawnych. Ponadto w styczniu/lutym przyszłego roku 

kończą się umowy zawarte z lekarzami, które mogą skończyć się negocjacjami. W jego ocenie 

pojawiło się pewne poczucie stabilizacji w zakresie funkcjonowania obszaru medycznego, za 

który odpowiada. Natomiast pojawiają się nowe problemy jak np. sytuacja z ostatnich 

tygodni tj. pękające rury z gorącą wodą na neurologii, co wiąże się z koniecznością 

przeprowadzenia remontu i poniesienia bardzo wysokich kosztów. 

Główna Księgowa Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim Pani Michalina Piechaczek 

dodała, że szczęśliwie neurologia została tymczasowo przeniesiona na inne piętro, dzięki 

czemu możliwe będzie przeprowadzenie niezbędnych prac. 

Dyrektor Medyczny Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim Pan Jacek Czapla zauważył, 

że jest to nieplanowany wydatek dlatego można mówić o oszczędnościach na transporcie czy 

zakupie pralki, na przykład rzędu 80 000 zł rocznie, a i tak zdarzają się nagłe wydatki, jak 

w przypadku wspomnianej awarii instalacji gdzie koszt sięga 160 000 zł.  

Przewodnicząca Komisji Pani Joanna Rduch-Kaszuba powiedziała, że należy docenić fakt, iż 

udaje się generować oszczędności, za co bardzo dziękuje. Podkreśliła, że te działania są 

zauważalne i świadczą o tym, że osoby zarządzające Szpitalem rzeczywiście się nim zajmują 

i mają go w sercu. 

Radny Pan Leszek Bednorz powiedział, że słyszał parę pozytywnych opinii dotyczących 

Szpitala. Dodał, że osoby te dostrzegają zauważalną poprawę, jaka nastąpiła w ciągu 

ostatniego półrocza.  

Przewodnicząca Komisji Pani Joanna Rduch-Kaszuba powiedziała, że miała okazję osobiście 

porównać pracę Szpitala w poprzedniej kadencji, za wcześniejszej dyrekcji, z obecną sytuacją 

i według niej różnica jest ogromna. Dodała, że również słyszy pozytywne opinie na temat izby 

przyjęć. Stwierdziła, że choć na izbie przyjęć może nie jest idealnie na pewno jest lepiej. 

Następnie poprosiła Dyrektora o przekazanie podziękowań całemu personelowi.  
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Dyrektor Medyczny Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim Pan Jacek Czapla 

podziękował za wyrażone słowa. Następnie zaznaczył, że warunki są, jakie są, natomiast 

pomysł jest taki, aby izba przyjęć została zlokalizowana po obu stronach głównego holu. 

Przewodnicząca Komisji Pani Joanna Rduch-Kaszuba zauważyła, że personel pracuje w takich 

warunkach, jakie są dostępne, i mimo trudności stara się zapewnić pacjentom jak najlepszą 

opiekę i komfort.  

Radny Pan Leszek Bednorz zauważył, że na oddziale ginekologiczno-położniczym, 

w porównaniu do 2024 roku, widoczny jest wzrost liczby przyjęć, zabiegów oraz porodów. 

Zapytał, czym spowodowany jest ten wzrost.     

Dyrektor Medyczny Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim Pan Jacek Czapla 

powiedział, że spowodowane jest to większym przyrostem pacjentów. Zaś liczba zabiegów 

musiała się zwiększyć w związku z aplikowaniem przez Szpital do programu SOLO, czyli 

możliwości wykonania i rozliczenia procedur onkologicznych. Dodał, że mimo wzrostu jest 

jeszcze trochę do zrobienia. 

Przewodnicząca Komisji Pani Joanna Rduch-Kaszuba zapytała na jakim etapie znajduje się 

realizacja KPO. Następnie zapytała jak wygląda sprawa z podatkiem od nieruchomości, 

a także czy Szpital otrzymał zwolnienie od podatku.   

Główna Księgowa Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim Pani Michalina Piechaczek 

powiedziała, że Miasto Rydułtowy nie wyraża woli umarzania podatku od nieruchomości. 

Dodała, że Szpital od zeszłego roku w terminie opłaca podatek ponieważ Szpital otrzymał 

przedsądowe wezwanie i zapadła decyzja administracyjna. W związku z tym nie było 

możliwości jego umorzenia. W przypadku Miasta Wodzisławia Śląskiego podatek płacony jest 

częściowo, a w pozostałym zakresie Szpital liczy na umorzenie. W tym roku prezydent miasta 

umorzył już należności za część 2023 i 2024 roku, na łączną kwotę ponad 300 000 zł. 

Przewodnicząca Komisji Pani Joanna Rduch-Kaszuba zapytała, czy Szpital planuje wystąpić do  

miasta Rydułtowy z prośbą o obniżenie podatku.  

Główna Księgowa Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim Pani Michalina Piechaczek 

powiedziała, że podatek nie podlega obniżeniu. Zauważyła, że uchwała Rady Miasta 

Rydułtowy określa jakie stawki należy płacić za daną działalność zgodnie z ustawą 

o podatkach i opłatach lokalnych. W związku z tym deklaracja została złożona. 

Dyrektor Medyczny Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim Pan Jacek Czapla odniósł 

się do KPO i powiedział, że umowa została podpisana i ogłoszone jest postępowanie na 

sporządzenie projektu.   
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Przewodnicząca Komisji Pani Joanna Rduch-Kaszuba zapytała, kiedy orientacyjnie planowane 

jest rozpoczęcie remontu, po wyłonieniu wykonawcy.  

Dyrektor Medyczny Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim Pan Jacek Czapla 

odpowiedział, że stale prowadzone są rozmowy w tym temacie, jednak trudno określić 

dokładny termin. Powiedział, że jego zdaniem dobrze będzie jeśli późną jesienią uda się 

rozpocząć prace remontowe. 

Przewodnicząca Komisji Pani Joanna Rduch-Kaszuba zapytała, czy uda się zakończyć prace 

remontowe w terminie.  

Dyrektor Medyczny Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim Pan Jacek Czapla 

odpowiedział, że jego zdaniem będzie z tym kłopot. Zauważył, że problem ten będzie 

dotyczył wszystkich placówek w Polsce, które otrzymały środki z KPO. Jego zdaniem sytuacja 

będzie przypominać tę z czasów pandemii COVID-19 lub przy poprzednich środkach unijnych. 

Radny Pan Leszek Bednorz stwierdził, że terminy będą przedłużone.  

Dyrektor Medyczny Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim Pan Jacek Czapla zgodził się 

z Radnym Panem Leszkiem Bednorzem i powiedział, że spodziewa się, że terminy będą 

przedłużone. Przy czym nikt nie powie o tym z wyprzedzeniem tylko na gorąco będzie się to 

wszystko działo.  

Członek Zarządu Pan Marek Hawel zauważył, że podpisywanie umowy trwało 3 miesiące.  

Dyrektor Medyczny Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim Pan Jacek Czapla 

potwierdził, że popisanie umowy przedłużyło się, przy czym zaznaczył, że problem nie 

występował po stronie Szpitala.  

Komisja zapoznała się z powyższą informacją.  

Ad. 4 

Dyrektor Zakładu Aktywności Zawodowej Zakładu Usług Pralniczych w Wodzisławiu Śląskim 

Pan Dezyderiusz Szwagrzak przedstawił sprawozdanie z działalności jednostki za 2024 rok, 

które stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Radny Pan Leszek Bednorz zauważył, że w przygotowanych materiałach znajduje się 

informacja, iż w 2024 roku wartość kwotowa sprzedaży spadła na skutek utraty dużego 

klienta instytucjonalnego. Zapytał, co było powodem rezygnacji tego klienta ze współpracy. 

Następnie zapytał na jakim poziomie kształtuje się marża patrząc z perspektywy m.in. 

wszystkich przetargów. 
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Dyrektor Zakładu Aktywności Zawodowej Zakładu Usług Pralniczych w Wodzisławiu Śląskim 

Pan Dezyderiusz Szwagrzak wyjaśnił, że utrata dużego klienta związana była z zaprzestaniem 

przez niego działalności. Wspomniał, że w tym roku, dokładnie trzy miesiące temu, Zakład 

utracił kolejnego wieloletniego klienta, którego przejął ZAZ w Rudzie Śląskiej, który ma bliżej 

klienta. Zauważył, że już wcześniej wspominał, że dobrze, iż  Zakład nie świadczy usług 

wyłącznie dla jednego klienta ponieważ jego utrata wiązałaby się z poważnym problemem. 

Zaznaczył, że w przypadku podpisanych 80-90 umów utrata jednego czy dwóch klientów nie 

stanowi takiego problemu ponieważ Zakład ma czas na znalezienie innego. Dodał, że Zakład 

pomimo utraty wspomnianego przez Radnego klienta, zamknął rok bez dodatkowego 

wsparcia ze strony Powiatu. Zauważył, że sytuacja ta wiąże się również z faktem, iż Zakład 

w swoich planach zawsze uwzględnia taką ewentualność, ponieważ nigdy nie wiadomo, jakie 

okoliczności mogą się pojawić. Następnie powiedział, że obecnie Zakład składnia się ku 

pozyskiwaniu innych klientów tj. zakłady karne i to właśnie w tym kierunku kierowane są 

oferty.  

Radny Pan Leszek Bednorz zapytał, czy Zakład na ten moment nie znalazł jeszcze nowego 

klienta na miejsce dotychczasowego.  

Dyrektor Zakładu Aktywności Zawodowej Zakładu Usług Pralniczych w Wodzisławiu Śląskim 

Pan Dezyderiusz Szwagrzak odpowiedział, że jeżeli chodzi o tego klienta to nie, ponieważ jak 

już wspominał Zakład szuka jednego większego klienta. Podkreślił, że nie chce szukać 

jednego czy dwóch mniejszych, bo to nie jest problem natomiast wysyłanie kierowcy po 

odbiór prania o wartości około 1000 zł, np. do Katowic czy Gliwic, jest nierentowne, gdyż 

w takim przypadku Zakład musiałby do tego dopłacać. Powtórzył, że obecnie trwają 

poszukiwania większego klienta. Zauważył, że mimo utraty jednego z odbiorców, przychody 

w ujęciu rocznym nie spadają, lecz delikatnie rosną, co ocenia jako pozytywny sygnał. 

Wspomniał, że ważne jest, aby pozyskać klienta z odpowiednim asortymentem i odpowiednią 

ilością prania ponieważ przy niskiej wartości zlecenia i dużych kosztach transportu jest to 

nieopłacalne. Zauważył, że tak jak klient szuka tańszej oferty czy też korzystniejszej, tak 

Zakład poszukuje oferty, która się podoba i która przyniesie wymierne korzyści. Powiedział, 

że Zakład mógłby wygrać każdy przetarg, jednak nie ma sensu świadczyć usług po kosztach, 

ze względu na konieczność uwzględnienia amortyzacji. Następnie powiedział, że istotną 

informacją jest to, że jeżeli Zakład przeznacza środki z działalności gospodarczej na 

wynagrodzenia może ubiegać się o refundację z System Obsługi Dofinansowań i Refundacji. 

Przykładowo, jeżeli Zakład otrzymuje z zakładu karnego 10 000 zł i przeznacza tę kwotę na 

wynagrodzenia osób z niepełnosprawnościami, to System Obsługi Dofinansowań i Refundacji 

dokłada do tego około 75–80% tej kwoty. Oznacza to, że realnie wartość tej kwoty wzrasta 

z 10 000 zł do około 17 000 zł. W efekcie tego koszty działalności się bilansują. Ponadto 

zaznaczył, że pralnia musi działań zgodnie z przepisami i procedurami. Dodał, że Zakład 

posiada samochód przystosowany do przewozu zarówno czystego jak i brudnego prania, 
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a koszty związane z jego użytkowaniem są wstępnie wyliczone, dlatego Zakład stara się aby 

całość mogła się zbilansować. 

Przewodnicząca Komisji Pani Joanna Rduch-Kaszuba zauważyła, że Zakład oprócz codziennej 

pracy działa na rzecz społeczeństwa. Zwróciła uwagę na budowaną z myślą o mieszkańcach 

„Żywą Stajenkę”. Następnie poprosiła Dyrektora o przekazanie podziękowań pracownikom za 

zaangażowanie i wykonaną pracę, która jest widoczna i doceniana.  

Dyrektor Zakładu Aktywności Zawodowej Zakładu Usług Pralniczych w Wodzisławiu Śląskim 

Pan Dezyderiusz Szwagrzak podziękował za słowa Przewodniczącej Komisji. Następnie 

powiedział, że poprzez dodatkowe działania realizowana jest rehabilitacja społeczna 

i zdrowotna. Wspomniał, że pomysł z „Żywą Stajenką” powstał z uwagi na to, że 

w Wodzisławiu Śląskim nigdy nie było takiej inicjatywy. Stajenka została zainstalowana na 

terenie „Oazy Aktywności”. Dodał, że w ubiegłym roku oprócz zwiedzania zorganizowano 

wspólne kolędowanie, ubieranie choinki, pieczenie kiełbaski, czy pianek. Zakład zaprosił 

osoby z niepełnosprawnościami ze wszystkich ośrodków pomocowych Powiatu a także dzieci 

z domu dziecka w Gorzyczkach. Powiedział, że w tym roku chciałby powtórzyć organizację 

„Żywej Stajenki”, mimo że jej przygotowanie wymaga sporego zaangażowania. Zaznaczył, że 

cała konstrukcja jest budowana od podstaw, gdyż nie ma możliwości jej magazynowania, 

dlatego przygotowania rozpoczynają się w grudniu. Wówczas organizowane jest drewno, 

często dzięki wsparciu tartaków oraz w ramach wolontariatu. Podkreślił, że zwierzęta są 

trzymane pod zadaszeniem ponieważ korzystają z dostępnej wiaty, co zapewnia im 

odpowiednie warunki. Dla mniejszych zwierząt zostały przygotowane specjalne budy. 

Pracownicy na bieżąco dbają o ich karmienie, dostęp do wody oraz czystość. Jego zdaniem 

warto kontynuować organizację tego wydarzenia, ponieważ cieszy się ono pozytywnym 

odbiorem.  

Przewodnicząca Komisji Pani Joanna Rduch-Kaszuba dodała, że inicjatywa ta to również 

budowanie wartości osób z niepełnosprawnościami. Podkreśliła, że dzięki takim działaniom 

osoby te mają świadomość, iż ich praca jest dostrzegana i doceniana. Zaznaczyła również, że 

wykonują one te zadania w ramach charytatywnych działań.  

Dyrektor Zakładu Aktywności Zawodowej Zakładu Usług Pralniczych w Wodzisławiu Śląskim 

Pan Dezyderiusz Szwagrzak powiedział, że osoby zaangażowane w budowę stajenki 

zostawały po pracy aby pomagać wykonawcy przy realizacji przedsięwzięcia. Dodał, że osoby 

z niepełnosprawnościami były wówczas objęte opieką z uwagi na wykorzystywanie różnego 

rodzaju narzędzi do budowy stajenki. Powiedział, że był pod wrażeniem ilości osób 

odwiedzających stajenkę, co potwierdza, że inicjatywa ta spotkała się z dużym 

zainteresowaniem i uznaniem. 
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Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Pan Witold Mandrysz powiedział, że od lat jeździ ze 

studentami pracującymi w obszarze pracy socjalnej w Austrii, którzy zawsze są pod wielkim 

wrażeniem tego, jak funkcjonuje Zakład. Podkreślił, że warto docenić również fakt, iż nie 

tylko chwalimy nasze tereny, ale że osoby z zewnątrz, profesjonaliści widzą to i doceniają.  

Komisja w głosowaniu jednogłośnie wydała pozytywną opinię do powyższego sprawozdania 

przy 4 głosach za, bez głosów przeciwnych, bez głosów wstrzymujących się. 

Ad. 5 

Ustalono termin kolejnego posiedzenia Komisji na dzień 11 czerwca 2025 roku o godz. 15:00 

w Sali narad Starostwa Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim, przy ul. Bogumińskiej 2. 

Ad. 6  

Nie odnotowano. 

Ad. 7 

Komisja w głosowaniu jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji 

w dniu 16 kwietnia 2025 roku, przy 4 głosach za, bez głosów przeciwnych, bez głosów 

wstrzymujących się. 

Komisja w głosowaniu jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji 

w dniu 24 kwietnia 2025 roku, przy 4 głosach za, bez głosów przeciwnych, bez głosów 

wstrzymujących się. 

Ad. 8  

Przewodnicząca Komisji Pani Joanna Rduch-Kaszuba zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

Protokołowała: 

Patrycja Wolska  

Przewodnicząca Komisji  

Zdrowia i Pomocy Społecznej  

 Joanna Rduch-Kaszuba  
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